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To, s čím sa chcem s vami podeliť, nie je o mne, ani o mojich deťoch, ale o mojom Bohu. Biblia
hovorí, že deti sú dar od Boha a mám pocit, že tie moje sú ako dary s červenými mašličkami. 

Pre pokračovanie textu klikni tu .
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